
 

 

 

Hvorfor har Grøntudvalget ændret klipningen mellem Skodshøjen/Jættehøjen samt nedenfor 

blok 2 ved Korshøjen? 

Udfor Skodshøjen nr. 15 til 51 har vi ændret klipningen, så partier får lov til at blive ”langhåret”. Vi 

friholder et par klippebredder ind imod haverne og omkring ”øerne” op mod Jættehøjen. Ind 

imellem laver vi klippede spor. Samme idé følges ved Korshøjen nedenfor blok 2. 

 

 

 

Grøntudvalget ønsker at tilgodese naturen (insekter m.m.) også når det gælder vore græsplæner. 

Plænerne som vi ser dem i dag, er en grøn ødemark. Derfor har vi udtaget et par arealer for at 

”prøve os frem”. Det er nyt for jer – men også for Grøntudvalget. Vi har dialog med Hanne Søgård, 

der har arbejdet meget med naturnære beplantninger i bymiljøer som anlægsgartner og 

jordbrugsteknolog.  

Grøntudvalget vil på baggrund af input både fra jer og fra Hanne Søgaard (supplerende planter og 

løg, græstyper, økonomi m.m.) træffe en beslutning om det forsøg vi har påbegyndt. 

 

 

Med venlig hilsen 

Grøntudvalget 4.2020 


